



Protokoll fört vid styrelsemöte med Eslövs Brukshundklubb 2022-06-07 via Zoom kl 19.00-20.00

Närvarande: Maria Näslund, Eva Paulin, Josefine Hansson, Jessica Bengtsson, Christin Olsson Sjölin

Ej närvarande: Annika Ahlqvist, Anna Svensson, Helen Larsson, Åsa Loodin

§ 1. Mötets öppnande

Vice ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

Då flera ledamöter inte närvarar går Christin Olsson Sjölin upp som ordinarie ledamot.

§ 2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

§ 3. Val av justerare

Josefine Hansson valdes till justerare.

§ 4. Föregående mötes protokoll

Protokollet från styrelsemötet 2022-05-03 godkändes och lades till handlingarna.

§ 5. Protokollsuppföljning

Kvarstående punkter från tidigare styrelsemöten:

- Belysningen på planen kommer att åtgärdas av elektriker så snart det är möjligt.
- Det nya materialskåpet har förankrats i väggen i sekretariatet.
- Frågan om rutiner för utlämning av nycklar har bordlagts till kommande möte.
- Plåtarbetet vid de nya fönstren är klart.
- Gardinstänger och gardiner till sekretariatet är ordnat.
- Rallylydnadsskyltarna ska förvaras i skåp med hänglås i den olåsta delen av tävlingsboden, vilket Anna Svensson har uppdragits att ordna.

- Eva Paulin och Maria Näslund har uppdragits att initiera och planera ett arbetsgruppsmöte, som ska behandla frågan om det kan vara aktuellt att hägna in agilityplanen. Mötet har föreslagits att skjutas fram till senare under året.
- Beslutades att avvakta lite med alternativ till utbildare avseende Casper, vår HLR-docka hund.
- Förslag har inkommit om att vända sig till distriktets föreningscoacher för gemensam styrelseutbildning, som alternativ till Studieförbundet. Då distriktet avser att besöka alla lokalklubbar under året, beslutades att avvakta tills det blir aktuellt och lyfta frågan med dem inför det mötet.
- Jessica Bengtsson har uppdragits att kontakta ansvariga personer för de båda rallylydnadsgrupperna angående tömning av de andra soptunnorna, som inte Agilitygruppen redan ansvarar för.
- Annika Ahlqvist har skickat nya avtalsförslag till avtalsinstruktörerna för synpunkter.
- De gamla fönstren som är uppställda utanför klubbstugan behöver forslas bort.
- Det finns möjlighet att få ett konto på Jula så att flera olika namngivna personer kan handla och få kostnaderna fakturerade till klubben. Annika Ahlqvist har kontaktat Jula och Josefine Hansson har uppdragits att hantera administrationen med Jula för att få detta att fungera.
- Då elpriserna har gått upp har föreslagits att inte ha för hög temperatur i stugan när den inte används. Maria Näslund har uppdragits att göra en skylt som kan sättas upp i klubbstugan om detta.
- Krafringen har eventuellt bytt mätaren som de fått fullmakt att ordna med elektriker, men inte kommit med prisförslag.

§ 6. Ekonomisk rapport

- På klubbens bankkonton fanns vid dagen för mötet totalt 290 070 kr.
- Klubben hade vid dagen för mötet totalt 419 medlemmar.
- Distriktet kan faktureras för funktionärsutbildningar upp till 10 000 kr som lokalklubben har betalat under första halvåret i år, det vill säga tävlingssekreterarutbildningarna. Annika Ahlqvist och Josefine Hansson uppdrogs att ordna detta.

§ 7. In- och utgående skrivelser

Inkom 2022-05-13: Enkät om vad tycker ni om våra föreningsstöd från Eslövs kommun.

Inkom 2022-05-18: Hundnytt från Studieförbundet med information om att Hundens vecka är vecka 37, som har vidarebefordrats till HUG.

§ 8. Rapporter från verksamhetsgrupper

- **Agility**
 - Camilla Henningsson har föreslagit att en annan person ska utses som ansvarig/sammankallande för gruppen. Christin Olsson Sjölin uppdrogs att ställa frågan till de som tränar agility på klubben.
- **Bruks- och lydnad**
 - Rapporterades från IPO-R-tävlingen.
 - Styrelsen **beslutade** att Bruks- och lydnadsgruppen består av Eva Paulin (sammankallande), Annika Wuolo, Johny Nilsson, Therese Bernquist, Belinda Rubin och Anna-Lena Björkman.

§ 9. Verksamhetsplan

- Helgkursen med Martha Landin har varit en nyhet i aktiviteter som anordnats av klubben.

§ 10. Övrigt

- På kommande möte behöver vi förbereda för fixardagen, som på medlemsmötet preliminärt planerades till lördagen den 3 september.
- Rallylydnadstävling nästa år planeras till den 14 maj, dubbla nybörjarklasser.

§ 11. Mötet avslutas

Vice ordföranden tackade och mötet avslutades.

Nästa styrelsemöte blir **tisdagen den 5 juli kl 19.00**.

Vid protokollet:

Eva Paulin
(Sekreterare)

Maria Näslund
(Ordförande)

Justeras av:

Josefine Hansson